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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

AKADEMICKÉHO SENÁTU ČZU 
DNE 25. ZÁŘÍ 2014 

 

přítomni 

dle prezenční listiny – prof. Ing. Jan Vašák, CSc., prof. Ing. Josef Pulkrábek, CSc., Ing. Vlastimil Mikšík, 
Ph. D., Ing. Jan Nevoral, prof. Ing. Jaroslav Červený, CSc., Ph. D., doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D., Bc. Jiří Procházka, 
Ing. Jan Kašpar, Ing. Petra Šímová, Ph. D., Ing. Lada Jakubíková, Ing. Pavel Jakubec, doc. Ing. Miroslav Růžička, 
CSc., doc. Ing. Milan Kroulík, Ph.D., Ing. Zdeněk Votruba, Ing. Lukáš Dlabal, Mgr. Ing. Pavel Michálek, Ph. D., Bc. 
Marek Vyoral, Jakub Kopecký, prof. Ing. Ladislav Kokoška, Ph. D., Ing. Zbyněk Polesný, Ph. D., Ing. Radim Kotrba, 
Ph. D., Bc. Hynek Roubík, PaedDr. Dušan Vavrla, doc. PhDr. Radmila Dytrtová, CSc.  

prof. Ing. Jiří Balík, CSc., Ing. Jana Vohralíková, doc. Ing. Jiří Remeš, Ph. D., JUDr. František Janouch 

omluveni: doc. Ing Martin Böhm, Ph. D., prof. Ing. Jan Vymazal, CSc., doc. RNDr. Michael Komárek, Ph. 
D., prof. Ing. Ivana Tichá, Ph. D., Ph.D., Ing. Bohuslava Boučková, CSc., Ing. Tereza Žáková 

 

program 

 
 

 Ing. Votruba zahájil zasedání AS ČZU a přivítal členy AS ČZU a zástupce vedení ČZU  
 

Kontrola zápisu  

 Ing. Votruba se dotázal, zda má někdo připomínky k zápisu z minulého zasedání AS ČZU 

 v diskuzi vystoupili: ---  

 Ing. Votruba uvedl, že jej kontaktovali zástupci z fakult s připomínkami k zápisům AS ČZU, a to že ze 
zápisů není zřejmé, o čem vystoupivší diskutovali 

1. Kontrola zápisu  

2. Informace o připravované novele zákona o vysokých školách 
 
 

3. Stav přípravy voleb do AS ČZU 

 4.       Jmenování nových členů Vědecké rady České zemědělské univerzity v Praze 

 5.        Volební a jednací řád Akademického senátu České zemědělské univerzity v Praze 

 6.       Volební a jednací řád AS FŽP ČZU v Praze 

7.        Statut Provozně ekonomické fakulty ČZU v Praze 

8.        Jednací řád Vědecké rady Provozně ekonomické fakulty ČZU v Praze 

9.        Disciplinární řád Provozně ekonomické fakulty ČZU v Praze 

10.      Delegace zástupců do Rady vysokých škol 

11.      Různé 
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 dále Ing. Votrubu kontaktoval Mgr. Michálek s žádostí o formální nápravu zápisu z jednání AS ČZU 
dne 8. 10. 2013. Podle Volebního a jednacího řádu ČZU (čl. 11 bod 5 písm. d) je nezbytné na prvním 
dalším jednání AS ČZU informovat členy AS ČZU o výsledku proběhlého hlasování per rollam. V tomto 
případě se jedná o hlasování ze dne 19. 9. 2013, kterým byl materiál Volební a jednací řád PEF ČZU 
akademickým senátem ČZU schválen. Na tuto nesrovnalost upozornil interní auditor ČZU doc. Vít při 
zářijovém auditu vnitřních předpisů PEF.  Ing. Votruba objasnil, proč k situaci došlo. Na nejbližším 
dalším zasedání AS ČZU po hlasování per rollam probíhala volba rektora, z tohoto důvodu se jednalo 
o speciální zasedání, a proto nedošlo k záznamu do zápisu z jednání. Výsledek hlasování per rollam 
však byl všem členům AS ČZU doručen e-mailem a do stávajícího zápisu je tímto formálně doplněn. 

 hlasování o schválení zápisu včetně dodatku dle žádosti Mgr. Michálka 

 pro: 23; proti: 0; zdržel se: 0 

 > AS ČZU SCHVALUJE ZÁPIS Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ  
 

Informace o připravované novele zákona o vysokých školách 

 Ing. Votruba zahájil program a předal slovo panu rektorovi, který představil aktuální znění návrhu 
novely zákona o vysokých školách a informoval o stavu připomínkového řízení.  

 Ing. Votruba vyzval k diskuzi a dotazům ohledně novely zákona o vysokých školách 

 v diskuzi vystoupili: ---  
 

 doc. Remeš představil pohled Rady vysokých škol k novele zákona o vysokých školách 

 v diskuzi vystoupili: prof. Balík, Mgr. Michálek 

 závěr diskuze: stávající návrh novely zákona o vysokých školách je akceptovalný a pro ČZU v podstatě 
pozitivní 
 

 Bc. Roubík informoval o jednání studentské komory RVŠ ohledně této novely 

 v diskuzi vystoupili: prof. Balík, Ing. Votruba, prof. Vašák, prof. Kokoška 

 závěr diskuze: studentská komora RVŠ vidí v novele ZVŠ nebezpečí přesunu pravomocí mezi 
jednotlivými orgány VŠ (především Správní radou a AS). Studentská komora RVŠ však považuje 
novelu zákona o vysokých školách za nutnou. 

 > AS ČZU BERE NA VĚDOMÍ PŘEDLOŽENÉ INFORMACE O NOVELE ZÁKONA O VYSOKÝCH ŠKOLÁCH 
 
 

Stav přípravy voleb do AS ČZU  

 Ing. Votruba informoval o stavu přípravy voleb do AS ČZU 

 musí být schválena volební komise IVP pro volby do AS ČZU ve složení: Ing. Karel Němejc, Ph. D. 
(předseda), Ing. Ivan Miller, Ph. D., Eva Štíchová 

 v diskuzi vystoupili: --- 

 pro: 23; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE SLOŽENÍ DÍLČÍ VOLEBNÍ KOMISE INSTITUTU VZDĚLÁVÁNÍ A PORADENSTVÍ  
 

 volební komise KTV – Igor Miklík (předseda), PaedDr. Věra Tilingerová, Mgr. Michal Novák 

 v diskuzi vystoupili: --- 

 pro: 23; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE SLOŽENÍ DÍLČÍ VOLEBNÍ KOMISE KATEDRY TĚLESNÉ VÝCHOVY 
 

 Ing. Votruba informoval, že dle harmonogramu voleb na PEF dojde k vyhlášení výsledků voleb 
13. 11., v této záležitosti informoval Mgr. Michálek, že funkční období fakultního senátu je až do 
března 2015, z důvodu sladění termínů voleb do AS ČZU a AS PEF dojde k rozpuštění AS PEF 

 FTZ – k vyhlášení výsledků voleb dojde 23. 10. 

 FLD – k vyhlášení výsledků voleb dojde 5. 11. 

 FŽP – k vyhlášení výsledků voleb dojde 30. 10. 
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 TF – k vyhlášení výsledků voleb dojde 6. 11. 

 FAPPZ – k vyhlášení výsledků voleb dojde 6. 11. 

 KTV – k vyhlášení výsledků voleb dojde 3. 11. 

 IVP  - k vyhlášení výsledků voleb dojde 4. 11. 

 > AS ČZU BERE NA VĚDOMÍ STAV PŘÍPRAVY VOLEB DO AS ČZU  
 

 

Jmenování nových členů Vědecké rady České zemědělské univerzity v Praze 

 prof. Balík představil nově navrženého člena vědecké rady AS ČZU doc. Lstibůrka 

 v diskuzi vystoupili: --- 

 pro: 24; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE NAVRŽENÉHO KANDIDÁTA NA ČLENA VĚDECKÉ RADY ČESKÉ ZEMĚDĚLSKÉ UNIVERZITY 

V PRAZE 

 

Volební a jednací řád Akademického senátu České zemědělské univerzity 
v Praze 

 Ing. Votruba zahájil tento bod programu a požádal Ing. Mikšíka, aby za legislativní komisi představil 
předložený materiál 

 Ing. Mikšík informoval o jednání legislativní komise o Volebním a jednacím řádu Akademického 
senátu České zemědělské univerzity v Praze, zdůraznil důvody a navržené změny v předloženém 
materiálu, především ve vztahu k začátku a konci volebního období senátu 

 v diskuzi vystoupili: Mgr. Michálek, který upozornil na změnu složení předsednictva AS v novém znění 
Volebního a jednacího řádu AS ČZU 

 pro: 23; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE VOLEBNÍ A JEDNACÍ ŘÁD AS ČZU V PRAZE 
 

Volební a jednací řád AS FŽP ČZU v Praze 

 Ing. Votruba představil předkládaný materiál a současně informoval o jednání legislativní komise, 
která k předloženému materiálu vznesla připomínky, přičemž všechny tyto připomínky byly do 
předloženého materiálu již zapracovány 

 v diskuzi vystoupili: --- 

 pro: 22; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE VOLEBNÍ A JEDNACÍ ŘÁD AS FŽP ČZU V PRAZE 

 

Statut Provozně ekonomické fakulty ČZU v Praze 

 Mgr. Michálek představil materiál postoupený Akademickým senátem Provozně ekonomické fakulty 

 Ing. Votruba informoval o projednání legislativní komisí, které bylo bez připomínek 

 v diskuzi vystoupili: --- 

 pro: 23; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE STATUT PROVOZNĚ EKONOMICKÉ FAKULTY ČZU V PRAZE 
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Jednací řád Vědecké rady Provozně ekonomické fakulty ČZU v Praze 

 Mgr. Michálek představil materiál postoupený Akademickým senátem Provozně ekonomické fakulty 

 Ing. Votruba informoval o projednání legislativní komisí, které bylo bez připomínek 

 v diskuzi vystoupili: --- 

 pro: 23; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE JEDNACÍ ŘÁD VĚDECKÉ RADY PROVOZNĚ EKONOMICKÉ FAKULTY ČZU V PRAZE 
 

Disciplinární řád pro studenty Provozně ekonomické fakulty ČZU v Praze 

 Mgr. Michálek představil materiál postoupený Akademickým senátem Provozně ekonomické fakulty 

 Ing. Votruba informoval o projednání legislativní komisí, které bylo bez připomínek 

 v diskuzi vystoupili: --- 

 pro: 23; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE DISCIPLINÁRNÍ ŘÁD PRO STUDENTY PROVOZNĚ EKONOMICKÉ FAKULTY ČZU V PRAZE 
 
 

Delegace zástupců do Rady vysokých škol 

 Ing. Votruba informoval o žádosti Rady vysokých škol o zaslání návrhu jednotlivých zástupců. Ing. 
Votruba navrhl, aby byl zahájen sběr kandidátů na funkci zástupce Rady vysokých škol a současně 
byla vznesena žádost Rady vysokých škol o odklad s nominací zástupců tak, aby zástupce navrhoval 
již akademický senát, jehož funkční období začne 1. 12. 2014 (zasedání AS ČZU je předběžně 
naplánováno na 4. 12.) 

 Ing. Votruba dále navrhl, aby byl ze strany AS ČZU vznesen požadavek na nově jmenovaného 
zástupce RVŠ, aby na zasedání AS ČZU vždy informoval o programu probíhajících zasedání RVŠ 

 v diskuzi vystoupili: prof. Vašák, Ing. Kotrba 

 závěr diskuze: AS považuje za vhodné, aby zástupcem v RVŠ byl člen AS ČZU, a proto doporučuje 
odložení zaslání jména nominovaného zástupce do RVŠ. Činnost nové RVŠ začíná od 1. 1. 2015 

 pro: 23; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SOUHLASÍ S ODLOŽENÍM NOMINACE ZÁSTUPCE AS ČZU NA NOVÉ FUNKČNÍ OBDOBÍ AS ČZU  

 

Různé 

 kvestorka informovala o proběhlých jednáních Správní rady ČZU, na nichž bylo mj. schváleno 
nakládání s pozemky (např. v k. ú. Červený Újezd, k. ú. Lhota u Kamenných Žehrovic, k. ú. Lány, k. ú. 
Zvánovice, k. ú. Jevany, k. ú. Malá Chuchle, k. ú. Mělník, atd.) 

 kvestorka informovala o výsledcích vyjednávání s T-Mobilem, na základě kterého došlo ze strany 
operátora T-Mobile k poskytnutí bonusu ve výši 1,0 mil. Kč do konce stávající smlouvy 

 rektor informoval o spuštění elektronického systému objednávání aut z Autoprovozu, kvestorka 
informovala, že podobný systém bude zaveden i pro rezervaci zasedacích místností 

 rektor informoval o komunikaci ohledně probíhajících staveb, vedení univerzity s ohledem na 
množství stavebních akcí pravidelně zasílá informace formou hromadného e-mailu; příští týden 
dojde k zahájení realizace dalších dvou staveb – MCEV 2 a dílen Technické fakulty 

 rektor informoval, že na fakultách byli zvoleni noví vedoucí kateder a požádal, aby jim členové AS 
ČZU byli nápomocni v jejich funkcích 

 rektor požádal o svolání dalšího zasedání AS ČZU na termín 30. 10. 2014 s konáním v akademickém 
klubu tak, aby mohla být schválena aktualizace dlouhodobého záměru pro rok 2015 
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Závěr jednání 

Ing. Votruba přítomným poděkoval za účast.  

   
 
  ING. ZDENĚK VOTRUBA 
  PŘEDSEDA AS ČZU  
  V. R. 


